
Com I' ha trobat I'equip de La 
Roca?. 

Al fer molts anys que estava; 
entrenant a equips de Primera 
Nacional, no vaia els equips de 
Primera Provincial. Quan vaig 
veure per primera vegada, amb va 
sorprendre molt veure un nivell, 
en el pia tàctic, molt enquilosat, 
anclat 8 o 9 anys enrera, no gaire 
modern. A ixò em va preocupar 
perqué jo sé les defenses i els 
atacs que em trobaré a la categoria 
Però com que això, saber plane-

jar els partits i les tactiques, es 
feina de I 'entrenador, no em va 
preocupar tant. 

El nivell tècnic dels jugadors 
és el de qualsevol equip de Segona 
Nacional, però hem de polir el 
que abans t he esmentat. 

Corn penses plantejar aquesta pró-
xima temporada?. 

. El plantejament que vull fer 
és el d'aconseguir que el B.M. La 
Roca sigui I 'equip sorpresa. Que 
en principi ningú conti amb ell, 
però a mesura que el campionat 
entri en joc intentar entrar al 
Play-off d'ascens. no prometo un 
ascens perqué queda molt per 
endavant, i no vull ser ni massa 
optimista ni excessivament pesi-

mista. Si no ho aconseguim in-
tentarem almenys no baixar de 
categoria. 

Penses fer una política de fitxat-
ges?. 

No, encara que tinguem dues 
posicions que estiguin una mica 
fluixes. Són les de porter, on no-
més hi tenim el "Chicho" i crec 
que un sol porter no pot rendir 

"Demano que el pöble aju-
di a la tasca que la junta 
directiva e-ttd portant i que 
als partita de competicid hi 
hagi un ambient que afavo-
reixi als jugadors a I Tiora de 
guanyar elf partits" 

al cent per cent tota la tempora-
da, per la qual cosa mirarem de 
fitxar-ne un altre, tambéa primer-
ra linea, la de llencador esquerrà. 
Mirarem de fixar-ne un. A part 
d'aquests dos homes els altres ju-
gadors són tots aptes per a ju-
gar en aquesta categoria. El que 
no vull és que pel fet de que 
arrivi entrenador nou es tri la 
carcassa per terra i s ' hagin de 

f i txar 7 o 8 jugadors. 

Creus que el cobriment de la pis-
ta d'Handbol pot potenciar més 
l'esportai poblé?. 

Crec qué ésel més important, 
ja que si no s' hagués cobert el 
pavelló jo no estarla aquí. Amb 
això vull donar a entendre que 
un entrenador necessita desenvolu-
par eis seus platejaments amb 
unes instai.lacions adequades. Però 
també pels jugadors, ja que, en-
trenar a l 'h ivern a una tempera-
tura massa freda no és recomana-
ble ni per I esport ni per la salut ni 
per res. Llavors partint d'aquesta 
base I ' ambient d 'handbol a La 
Roca tornará a èsser com fa anys 
enrera existia. 

Per acabar si vols afegir alguna 
cosa.. . 

Tan sois demanar que el po-
blé ajudi a la tasca que la junta 
directiva está desenvolupant i que 
ais partits de competició hi hagi 
un ambient que afavoreixi ais 
jugadors a 1 ' hora de guanyar 
eis partits. 
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